
 Zápis OsV Kutná Hora – Šipší č.: 3/21 
OsV: Osadní výbor Šipší (dále: ,,OsV“) 
Datum:   1. 20. 9. 2021 v 18:00 hod. 
Přítomni: 
 
 
 
Zapsal: 
Omluvili se: 
Neomluveni: 
Pozvaný host:  

Předseda: Martin Suchánek 
Členové: Aleš Kerner, Ondřej Skřivan, Alexandr Špalek, František Záleský, Martin Hlavatý, 
Zdeňka Balšánková, Hana Žampachová, Šárka Zmeková, Ivan Kapusta, Petr Vávra, Svatava 
Keltnerová 
Šárka Zmeková 
 Jan Lenk, Jan Harsa, Juraj Kozák, Josef Krištof, Lukáš Seifert, Silvie Doušová, místostarostka 
x 
Josef Viktora, starosta   

Člen RM, ZM: Josef Viktora, starosta   
Příští jednání: 1. 11. 2021 v 18:00 hod., ZŠ Jana Palacha (změna vyhrazena) 
 
1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 
 
Předseda OsV M. Suchánek seznámil přítomné s programem:  

o přivítání pozvaného hosta, pan Josefa Viktory, starosty města; 
o body z minulého jednání; 
o dopravní generel; 
o ostatní. 

 
Body z minulého jednání, status: 

o lavičky – přemístění na náměstíčku do stínu (hotovo), 1 do úvozu (hotovo) a další 2 jsou 
k dispozici – instalace v řešení. Poděkování Technické služby (TS) a pí. Hladíková (MÚ);  

o přechody pro chodce – předseda poděkoval za rychlé vyhovění žádosti obnovit nástřik ze strany 
technického oddělení MÚ – p. Vepřek a TS; 

o PARKOvání - 20.8. proběhla prezentace OsV v parku pod Vlašským dvorem. Zaznamenány 
zajímavé podněty od občanů a zejména dětí – hřiště pro pejskaře, sítě, sluneční lehátka atd. 
(zpracuje pracovní skupina zastupitelstva ,,Kutná Hora přátelská k dětem“); 

o investiční akce – parkoviště Opletalova – plánované dokončení 30.10., hřiště Opletalova – plán 
položení nového povrchu v říjnu, překážky (Panuj Hoře) budou instalovány na jaře nebo 
v průběhu zimy podle počasí – aktuálně ve výrobě, mlhoviště – objednáno, ve výrobě; 

o WIFI na náměstíčku – v řešení ze strany IT města. Předseda poděkoval za podporu společnosti 
Foxconn; 

o projekt “Hora kvete” – realizována výsadba letniček u vchodů SVJ. Uspokojeny všechny žádosti. 
Poděkování za dar Zahradnictví Kutná Hora (provozovna hřbitov U Všech svatých); 

o Křesťanské společenství Kutná Hora (KS) – předseda informoval, že navštívil nové prostory 
v rámci jejich slavnostního otevření, kde inicioval diskusi o možné spolupráci mezi společenstvím 
a osadním výborem. Zapojení do aktivit Pečeme s osadou (pečení pro seniory), čas adventu atd. 
Těšíme se na spolupráci. Družina je vymalovaná, nové koberce, sezení, KS se bude starat o zeleň 
okolo družiny.  

 
Dopravní generel / zlepšení dopravní situace na sídlišti: 
                      Při jednání pracovní skupiny pro aplikaci Dopravního generelu dne 12. 7. 2021, potvrzeny priority 
                      navržené ze strany OsV (parkoviště družina – odloženo na neurčito):     

o 17.listopadu – parkoviště žlutý záliv plánovaný ještě v časech komise pro sídliště, priorita #1; 
o Na Studních – parkoviště pozemek města, priorita #2; 
o Opletalova – parkoviště, rozšíření směrem k ovečkám, priorita #3; 
o Dolní ulice a další drobná řešení dle doporučení referentů MÚ (projednat návrhy s OsV). 
o Plánuje se veřejné projednání DG Vnitřního Města – budeme informovat. 



Různé: 
o LIDL – dělá studii, v příštím roce by chtěl začít stavět, informoval pan starosta; 
o Barborka – část parkovacích míst zachována a určena k pronájmu (na rozhodnutí majitele), 

zachován průchod směr Lučanská, vývoz popelnic, pozemky za linií domů 17. listopadu, na straně 
Barborky, nejsou města, ale soukromé, informoval předseda; 

o Zásilkový Z-box – žádost o instalaci na sídliště: OsV hlasoval jednohlasně ANO; 
o Žádost knihovny o možnost umístění tabulí na náměstíčku – odhlasováno jednohlasně ANO; 
o Opakovaná žádost přezkoumání upravení zatáčky Opletalova a Jana Zajíce před křižovatkou, 

nevejdou se dva autobusy, žádost na TS, aby udělaly středový pruh, aby si řidiči nezkracovali do 
cestu do protisměru; 

o U hřiště v Opletalově ulici zmizel odpadkový koš; 
o Finanční rozpočet OsV 2021 bude 100 % použit na akci Pečení s osadou – OsV hlasoval 

jednohlasně ANO. 
o Žádost o deratizaci – zajistí předseda koordinaci s MÚ v rámci pravidelné koordinace 
o Policejní presidium bude stavět v KH výcvikový prostor pro 110 policistů, informoval pan starosta. 

 
2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM, MÚ: 

o TS, TO – v úvozu vyčištěny kanálky, mlatový povrch u hřiště také. Návrh udělat stejně jako 
v úvozu bez obrubníků a do obloučku s kanálky; 

o TS, TO – u hřiště v Opletalově ulici zmizel odpadkový koš; 
o RM, ZM – nebezpečný pohyb cyklistů u hřiště, zvážit retardér nebo komplexní řešení; 
o RM, ZM – umístit přechod pod cedulí Kaňk směr Sedlec, dále Šipší – Třešňovka (nad zahrádky); 
o RM, ZM – opakovaná žádost o přezkoumání upravení zatáčky Opletalova a Jana Zajíce před 

křižovatkou, nevejdou se dva autobusy. Návrh udělat středový pruh, aby si řidiči nezkracovali 
cestu do protisměru. Posílat na sídliště autobusy menších rozměrů; 

 

Zápis ověřil: Martin Suchánek 
 
 


